
اردوگاه آبی

انتقاد از بوژوویچ جلوی چشم جویباری
علی جباری، پیشکســـوت اســـتقلال درحاشیه مراسم 
تشـــییع پیکر فرامـــرز ظلـــی وقتی بـــا ســـؤالاتی درباره 
اســـتقلال مواجه شـــد اعلام کـــرد که برخـــی بازیکنان 
در حـــد این تیـــم نیســـتند. او عـــلاوه برایـــن صحبت 
اعـــلام کـــرد اگـــر بوژوویـــچ مربـــی بزرگـــی بـــود هرگز 
بـــدون تیـــم نمی مانـــد و بـــه ایـــران نمی آمـــد. نکتـــه 
حائـــز اهمیـــت این بـــود که جبـــاری ایـــن صحبت ها را 
در چنـــد قدمـــی جویباری انجـــام داد و بـــدون اینکه با 
مدیرعامل اســـتقلال تعارف داشـــته باشـــد و در حالی 
کـــه برخـــورد ظاهـــراً گرمـــی هـــم بـــا او در این مراســـم 
داشـــت، از اســـتقلال انتقاد کـــرد. بوژوویـــچ منصوب 

جویباری اســـت.

پیشکسوت استقلال در خاک آرمید
پیکر فرامرز ظلی، پیشکســـوت فوتبال ایران و باشگاه 
اســـتقلال صبح دیروز در ورزشـــگاه شـــهید شیرودی 
تهـــران تشـــییع شـــد و از آنجـــا بـــه ســـمت بهشـــت 
زهرا)س( رفـــت و در قطعه نـــام آوران در خاک آرمید. 
در مراســـم تشـــییع پیکر مرحوم ظلی بـــزرگان فوتبال 
ایران به خصوص پیشکســـوتان دو باشگاه استقلال و 
پرســـپولیس حضور داشتند و مراســـم باشکوهی را در 
ورزشگاه شهید شـــیرودی تهران برگزار کردند. در این 
مراســـم اهالی فوتبال، پیشکسوتان، مسئولان در کنار 
خانـــواده داغدار ظلی حضور داشـــتند تا این مراســـم 

به بهترین شـــکل ممکن برگزار شـــود.
 

نامجومطلق: شنیدم اجازه دفن 
ظلی در قطعه نام آوران را نمی دادند

مجیـــد نامجومطلـــق، پیشکســـوت اســـتقلال در 
مصاحبـــه ای بـــه انتقـــاد از تأخیر در دفـــن مرحوم 
فرامـــرز ظلـــی پرداخـــت. نامجومطلـــق در ایـــن 
خصـــوص گفته: »یـــک خبر بد شـــنیدم کـــه اجازه 
دفـــن ایشـــان در قطعـــه نـــام آوران را نمی دادنـــد. 
واقعـــاً چنین چیزی مایه تأســـف اســـت که کســـی 
کـــه ســـال ها بـــرای فوتبال کشـــور زحمت کشـــیده 
اجازه دفـــن در نام آوران نداشـــته باشـــد. امیدوارم 
جامعـــه ورزش کشـــور به این مســـائل توجـــه ویژه 

داشـــته باشد.«
 مطلـــق با ناراحتـــی ادامه داد: »تـــا جایی که اطلاع 
دارم در زمـــان حیـــات ایشـــان هیـــچ خدماتـــی که 
برازنـــده ایشـــان باشـــد بـــه وی داده نشـــد و هیـــچ 
قدردانی از ایشـــان صورت نگرفت. دلخوشـــی اش 
ایـــن بود کـــه بعـــد از فـــوت مراســـم آبرومندانه ای 
گرفتـــه شـــود و در قطعه نـــام آوران کـــه مخصوص 
بزرگان هنر و ورزش کشـــور هست دفن شوند. البته 
با تلاش و پیگیری ســـایر دوســـتان این مشکل حل 
شـــد اما سؤالم این اســـت کســـی که برای ورزش و 
سربلندی این کشـــور زحمت کشیده آیا لیاقت یک 
ترحیم شایســـته را ندارد؟ شـــما ببینید جایگاه یک 
پیشکســـوت در کشـــورهای خارجی چگونه است و 
حتـــی صندلی آنها بعد از درگذشت شـــان هم ســـر 
جایـــش می ماند. این ارزشـــی اســـت که بـــرای یک 

پیشکســـوت تعریف می شود.«
 

 غرامت 500 هزاردلاری بازیکن
 100 هزار دلاری

طبق اســـنادی که ســـایت ترانســـفرمارکت منتشـــر 
کـــرده زیلیکیـــچ بوســـنیایی کـــه ابتـــدای فصـــل با 
اســـتقلال قـــرارداد بســـت و درنهایـــت از ایـــن 
باشـــگاه جدا شـــد، 100 هزار دلار قیمت دارد. 
این قیمتگذاری آنجا بیشـــتر مورد توجه قرار 
می گیـــرد که می بینیـــم برای همیـــن بازیکن 

غرامـــت 500 هزار دلاری تعیین شـــده اســـت. 
در واقع مدیران ســـابق اســـتقلال قـــراردادی با این 
بازیکـــن که گفته می شـــود یک بازیکـــن درجه چهار 
در بوسنی محســـوب می شـــود، منعقد کرده اند که 
هیچ توجیهی ندارد. البته مدیران ســـابق استقلال 
تلاش می کنند با سیاست ســـکوت و گذشت زمان 
بـــه نوعـــی از ایـــن ماجـــرا خلاص شـــوند امـــا قطعاً 
خطـــای آنهـــا در جـــذب بازیکنان بی کیفیـــت برای 
همیشـــه در تاریخ باشگاه اســـتقلال به ثبت خواهد 
رســـید. هرچند که از این دســـت اتفاقـــات بارها در 
باشـــگاه اســـتقلال رخ داده اســـت و نباید فراموش 
کنیـــم که در طـــول تاریخ لیگ برتر بارهـــا بازیکنانی 
از جنـــس زیلیکیچ به اســـتقلال ملحق شـــده اند و 

پول مفـــت گرفته اند.
 

ادعای عجیب اولیایی
کاظم اولیایی، مدیرعامل ســـابق باشـــگاه اســـتقلال 
دربـــاره دلیـــل نتایـــج ضعیـــف اســـتقلال حرف های 
متفاوتـــی بـــه زبـــان آورده اســـت. او مدعی شـــده که 
خبرنگاران برای اســـتقلال بازیکن می گیرند! اولیایی 
گفتـــه: »حداقل در 10 ســـال اخیر هرکســـی که آمده، 
باشـــگاه  را خـــراب کرده اســـت. متأســـفانه آقایانی که 
الان آمده انـــد، روی همیـــن خرابه هـــا قـــدم می زننـــد 
ولـــی کســـی بایـــد بیایـــد و مشـــکل را قبول کنـــد. هر 
کســـی علاقـــه شـــخصی خـــودش را اعـــلام می کند و 
خـــرد جمعی وجود ندارد. باید کمیته فنی قوی شـــکل 
بگیـــرد نه آنکـــه طبـــق نظـــر خبرنـــگاران و ایجنت ها 

بازیکن گرفته شـــود.«
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پیشنهاد تراکتور به دو بازیکن استقلال صحت دارد؟

اندونگ و رضاییان در دوراهی جدایی یا تمدید

 
اســـتقلال بـــرای فصـــل جدیـــد باید 
برنامه ریزی منســـجمی داشته باشد 
تا از تیم های قـــدری همچون تراکتور 
و ســـپاهان کـــه در نقـــل و انتقـــالات 
عملکـــرد درخشـــانی از خـــود به جـــا 
خواهنـــد گذاشـــت، عقـــب نمانـــد. 
همین حالا برخی بازیکنان استقلال 
مـــد نظـــر ایـــن دو تیـــم قـــرار دارند و 
پیش بینی می شـــود که استقلال نقل 
و انتقالات بســـیار دشـــواری پیش رو 

داشـــته باشد.
درحالـــی کـــه نظـــری جویبـــاری کـــه 
اکنون مدیرعاملی باشـــگاه استقلال 
را بـــه عهـــده دارد چنـــدی قبـــل در 
مصاحبـــه ای اعـــلام کـــرد بـــه دنبال 
تقویت اســـتقلال اســـت و قصد دارد 
بازیکنان جدیدی را در صورت ماندن 
در ایـــن باشـــگاه بـــرای فصـــل بعد به 
خدمـــت بگیـــرد، امـــا ممکن اســـت 
اســـتقلال اندک بازیکنان شـــاخصی 
را کـــه در فصـــل بیســـت و چهـــارم 
توانســـتند عملکرد بهتری در قیاس 
با حجم عظیمی از بازیکنان متوسط 
و ســـطح پایین این باشگاه ارائه کنند 

نیـــز از دســـت بدهد.

طی روز های گذشـــته بار ها از ســـوی 
کارشناســـان اســـتقلالی بـــه مدیران 
این باشـــگاه توصیه شـــده به سرعت 
در راســـتای تمدید قـــرارداد رضاییان 
و اندونـــگ اقدام شـــود، امـــا تا کنون 
حرکتی از ســـوی مدیرعامل باشـــگاه 

استقلال انجام نشده است و درعین 
حـــال شـــایعاتی پیرامـــون پیشـــنهاد 
برخـــی تیم های متمول لیـــگ برتری 
از جملـــه تراکتـــور به ایـــن دو بازیکن 
شـــنیده می شـــود و ظاهـــراً مالـــک 
باشـــگاه تبریـــزی در شـــرایطی که در 

آســـتانه کســـب عنوان قهرمانی لیگ 
بیســـت و چهارم قـــرار دارد، به دنبال 
ســـاختن تیمـــی رؤیایی بـــرای فصل 
آتی اســـت و طبیعتاً حضور بازیکنانی 
همچـــون رضاییـــان یـــا اندونـــگ در 
ترکیـــب تراکتـــور می توانـــد منجـــر 

بـــه تقویـــت هرچه بیشـــتر ایـــن تیم 
تبریزی شـــود. مســـأله ای کـــه وجود 
دارد اینکـــه اگـــر بـــه واقع ایـــن قبیل 
تیم ها پیشـــنهادات خوبـــی به اندک 
بازیکنان شاخص اســـتقلال بدهند، 
مدیران باشـــگاه بـــرای تمدید قرارداد 

ایـــن بازیکنـــان بـــا بحـــران مواجـــه 
خواهنـــد شـــد و چـــه بهتـــر کـــه اگر 
احســـاس می شـــود بازیکنانی از این 
دســـت ممکن اســـت بعـــد از پایان 
فصل از اســـتقلال برونـــد، از همین 
حـــالا پیشـــنهادات مطلوبی بـــه آنها 
داده شـــده و قـــرارداد جدیـــد امضـــا 

. د شو
در روزهایـــی کـــه فرشـــید ســـمیعی 
مدیرعامـــل اســـتقلال بود، قـــرارداد 
ماشـــاریپوف درحین فصـــل تمدید 
شـــد. اکنون نیز اگر مالکان باشـــگاه 
اســـتقلال تصمیـــم بـــه تقویـــت این 
تیـــم گرفته انـــد، می شـــود بـــا لحاظ 
کـــردن بودجه کافی به این ســـمت و 
ســـو حرکت کرد و بازیکنان شاخص 
فصـــل جاری را کـــه تعدادشـــان زیاد 
هم نیســـت، با پرداخت متفاوت در 
تیم حفظ کرد. بـــه هرحال اندونگ 
و رضاییـــان کـــه در فصـــل بیســـت و 
چهارم برای اســـتقلال بـــازی کردند، 
فصـــل آینـــده قـــرارداد ندارنـــد و بیم 
آن مـــی رود کـــه ایـــن دو بازیکن جدا 

. ند شو
حـــال حتـــی اگـــر ایـــن دو بازیکـــن 
راهـــی تراکتـــور یـــا دیگـــر تیم هـــای 
متمول داخلی هم نشـــوند، احتمال 
خروج شـــان از لیـــگ برتـــر و حضور 
در تیم هـــای خارجـــی نیـــز وجـــود 
عملکـــردی  لحـــاظ  از  چـــون  دارد 
هـــر دو بازیکـــن وضعیـــت مطلوبی 

داشـــته اند.
به هرحال اکنون به نوعی سرنوشت 
بازیکنان در دســـت باشگاه استقلال 
و مدیـــران آبی اســـت و می توانند در 
راســـتای تمدید قـــرارداد بازیکنان از 
همین حـــالا اقدام کنند تـــا احتمالاً 
انـــدک بازیکنانـــی کـــه توانســـته اند 
رضایـــت خاطـــر هـــواداران را جلب 

کننـــد، از این باشـــگاه نروند.

ح است در حالی که بحث تمدید دوباره مطر

عملکرد ضعیف کوجو در ترکیب استقلال
بازگشت بازیکن سابق به زمین فوتبال

اکبرپور سرمربی فولاد شد
روزی که باشـــگاه اســـتقلال با کوجو قرارداد امضا کرد گفته شد 
کـــه ایـــن بازیکن به مـــدت 3 فصـــل و نیم در ترکیب اســـتقلال 
خواهـــد بـــود اما بـــه تازگـــی ادعا شـــده که باشـــگاه اســـتقلال 
بایـــد مبلغـــی را به عنوان حق رضایتنامه به باشـــگاه ســـابق این 
بازیکن در ازبکســـتان پرداخت کند. این مســـائل در شـــرایطی 
مطرح می شـــود که کوجو در بازی های اخیر اســـتقلال عملکرد 
مطلوبی نداشـــته و علاوه بر اینکه در گلزنی نـــاکام بوده، برخی 
بازی ها را به دلیل مصدومیت از دســـت داده اســـت. مســـئولان 
باشـــگاه اســـتقلال امیدوار بودند با جذب کوجـــو وضعیت این 

تیـــم در نیم فصل دوم به طرز مشـــهودی بهبود پیـــدا کند اما تا 
اینجـــا بازیکن قرقیزی اما غنایی الاصل اســـتقلال عملکرد قابل 
دفاعـــی از خـــود به جا نگذاشـــته و هرگز نتوانســـته در بعد فنی 
مطلـــوب عمـــل کند. گفته می شـــود کوجـــو برای بـــازی با فولاد 
خوزســـتان نیز در آمادگی قطعی نیســـت و شـــاید نتواند دوباره 
به اســـتقلال کمک کند. بـــه هرحال ادامه ایـــن وضعیت کوجو 
را به یک بازیکن درجه دو در اســـتقلال تبدیل خواهد کرد و این 
بازیکـــن اگـــر می خواهد نامـــش به نیکی یاد شـــود بایـــد دوباره 

موتور گلزنی را روشـــن کند.

 ســـیاوش اکبرپور، بازیکن ســـابق اســـتقلال که ســـابقه 
مربیگـــری در تیم هـــای کیمیا فرایندقم، مشکی پوشـــان 
و شـــهرداری بم در لیگ دســـته دوم و اســـتقلال ملاثانی 
در لیـــگ  یـــک  و آکادمـــی اســـتقلال را دارد، هدایـــت 
فـــولاد هرمـــزگان را در لیـــگ دســـته دو برعهـــده گرفت. 
اکبرپوردربـــاره حضـــور درایـــن تیـــم هرمزگانـــی گفـــت: 
»امیـــدوارم با کمـــک بازیکنـــان و دیگر اعضـــای کادرفنی 
بتوانیـــم از بضاعـــت بومـــی اســـتفاده کـــرده و تیـــم را به 
بهترین شـــکل آماده و مهیای حضور درمســـابقات کنیم. 

هـــدف ما صعود اســـت و باید برای رســـیدن بـــه این مهم 
تـــلاش کنیم. امیـــدوارم مســـئولان نیز پای کار باشـــند تا 
شـــاید روزی دوباره بندرعباس درلیگ برتر سهمیه داشته 
باشـــد.« بندرعبـــاس در گذشـــته نیـــز با تیـــم آلومینیوم 
هرمزگان در لیگ برتـــر نگاه ها را متوجه خود کرد. گفتنی 
است، در گذشـــته مربیانی که ســـابقه بازی در استقلال 
را داشـــتند در تیم هـــای بندری موفقیت هایی به دســـت 
آوردند و حالا شاید با ســـیاوش اکبرپور خاطرات شیرین 

بندرعباســـی ها دوباره تکرار شـــود.

اســـتقلال این روزهـــا دچار کابـــوس تلخی 
اســـت که هرچـــه می گـــذرد تمامی نـــدارد. 
در شـــرایطی که بعـــد از باخت آبی پوشـــان 
بـــر  مقابـــل تراکتـــور شـــائبه هایی مبنـــی 
ح شـــده  کـــم کاری بازیکنان اســـتقلال مطر
است، مهدی پاشـــازاده پیشکسوت باشگاه 
ایـــن موضـــوع را در حـــد شـــایعه می دانـــد. 
او همچنیـــن انتخـــاب بوژوویـــچ را عجولانه 
می دانـــد و معتقـــد اســـت از اول هم معلوم 
بود که او نمی توانـــد دردی از تیم بحران زده 

اســـتقلال دوا کند.

 چه شد که با باشگاه بعثت کرمانشاه بر 

سر جدایی به توافق رسیدید؟
در ایـــن بـــاره تمایلی بـــه صحبت نـــدارم. یک 
ســـری اتفاقات پیـــش آمد که بـــرای جدایی به 

توافق رســـیدیم.
 نظرتان درباره اعای برخی مبنی بر 
کم کاری بازیکنان استقلال مقابل 

تراکتور چیست؟
ایـــن مســـائل فقط در حد شـــایعه اســـت و اگر 
واقعـــاً اتفاقی در این بـــاره افتـــاده باید مدارک 
و مســـتندات رو شود. اینها مســـائلی است که 
بیشـــتر در بین طرفداران باب است و بازیکنان 
درگیـــر چنین فضایی نمی شـــوند. واقعیت این 
اســـت که تراکتـــور تیم صـــدر جدولـــی بوده و 
بسیار پرمهره اســـت، بنابراین طبیعی است که 
در خانه خود و در حضور تماشـــاگران پرشورش 
ســـوار بازی باشـــد وگرنـــه باقـــی چیزهایی که 

مطرح می کنند همه حاشـــیه اســـت.
 برخلاف عملکرد خط دفاعی استقلال 

در تبریز، حسینی فرشته نجات 

استقلال بود.
سیدحســـین اخیـــراً فوق العـــاده کار کـــرده و 
عملکردش بالای 95درصد خوب بوده اســـت. 
او نشـــان داده که تا چه اندازه مســـئولیت پذیر 
اســـت و به عنـــوان کاپیتـــان تیـــم جـــور باقـــی 

بازیکنان را می کشـــد.
 اما با این حال کارزاری مبنی بر 

اخراجش راه افتاده.
حتی صحبت کردن دربـــاره چنین کارزاری هم 
اشـــتباه اســـت. باید بررســـی کرد چه کسی یا 
گروهـــی با چه هدفـــی چنیـــن کارزاری را به راه 
انداخته انـــد. اگر قرار به اخراج اســـت که بقیه 
بازیکنان از حســـینی جلوتر هســـتند، هرچند 
که آن هم اشـــتباه اســـت. بزرگ ترین مشـــکل 
اســـتقلال عدم تـــوازن فنـــی اســـت. امیدوارم 
به جای حواشـــی و باقی مســـائلی کـــه دردی از 
اســـتقلال دوا نمی کنـــد، اتفاقـــات خوبی مثل 
حضـــور مجتبی جبـــاری رخ بدهد. اســـتقلال 
مشـــکل فنـــی دارد و هرچـــه وزن فوتبالـــی این 

تیـــم بالاتـــر بـــرود قوی تر می شـــود. امیـــدوارم 
این روند ادامه داشـــته باشـــد و پای کسانی که 

لیاقت دارنـــد به تیم باز شـــود.
 با توجه به نتایج اخیر، انتخاب 
بوژوویچ عجولانه نبوده است؟

اگر تیـــم با همـــان مربیان قبلـــی ادامه می داد 
اتفـــاق خاصـــی نمی افتـــاد منتهـــا دوســـتان 
نتوانســـتند هجمه هـــا را تحمل کنند و ســـعی 
کردنـــد با یـــک تغییر ایـــن کار را انجـــام دهند، 
هرچنـــد از اول هم می دانســـتیم کـــه با حضور 
بوژوویـــچ اتفـــاق خاصی رخ نخواهـــد داد. من 
قبـــل از موســـیمانه هم پیش بینی کـــرده بودم 
کـــه آمـــدن مربـــی خارجی اشـــتباه اســـت اما 
کســـی گوشـــش بدهکار نبود. در همان مقطع 
گفتم کـــه به جای تغییر مربی بهتر اســـت یک 
نیم فصـــل روی جوانانـــی ســـرمایه گذاری کنند 
که می توانند آینده 5ســـال پیش روی استقلال 
را رقـــم بزننـــد، مثل بارســـلونا اما دوســـتان کار 
خودشـــان را کردند. متأســـفانه عجله کردند و 

الان هم کســـی نیســـت که پاســـخگو باشد. به 
جـــای کارزار اخراج حســـینی بهتر اســـت کارزار 

اخراج مدیـــران نالایـــق را راه بیندازند.
 حالا هم زمزمه های تغییر دوباره به 

گوش می رسد.
نمـــی دانم این خبر تـــا چه انـــدازه صحت دارد 
بنابراین چون سیاســـت فعلی مدیران باشگاه 
را نمی دانـــم ترجیـــح می دهم حرفـــی نزنم اما 
الان جام حذفـــی از همه چیز واجب تر اســـت 
و اســـتقلال هرجور شـــده بایـــد جـــام بگیرد. 
بنابرایـــن بایـــد دیـــد در ایـــن هدفگـــذاری چه 

کســـی می تواند کمک کند و آیا برای رسیدن 
به ایـــن مهم، تغییـــر نیاز اســـت یا نه.

 استقلال در جام حذفی شانسی 
دارد؟

اســـتقلال درمیـــان تیم هـــای موجـــود 
خوب اســـت و قطعـــاً شـــانس دارد اما 
فوتبـــال اســـت و امـــکان هـــر چیـــزی 

وجـــود دارد.

 خیلی ها قبل از حسینی باید بروند
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 واکنش رجبی 
 به انتقاد از 
بدنسازی استقلال

 فرار 
رو به جلو 
نکنید

  بازگشت امید 
 به استقلال 
قطعی نیست

ابراهیمی از 
سپاهان هم 
پیشنهاد دارد

بی  ســـرمر ســـتیار  د  ، رجبـــی حمیـــد 
اســـتقلال نســـبت بـــه انتقاداتـــی کـــه از 
بدنســـازی اســـتقلال می شـــود، واکنش 
ایـــن  در  رجبـــی  اســـت.  داده  نشـــان 
راســـتا چنیـــن گفته اســـت: »مـــا چه در 
فـــولاد و چـــه در اســـتقلال، تیم هایـــی 
ســـاختیم کـــه همیشـــه در دوندگـــی، 
دوئل هـــای  و  فیزیکـــی  درگیری هـــای 
یک به یـــک، جـــزو برترین هـــا بودنـــد. 
ایـــن آمـــار و ارقـــام کاملاً موجود اســـت و 

نشـــان دهنده بدنســـازی اصولی و کارآمد 
است. جالب اســـت زمانی که موسیمانه 
ســـرمربی تیم شـــد، تا هفته هـــا موضوع 
بدنســـازی را بهانـــه می کرد، امـــا بعد که 
زمان بدنســـازی رســـید، تیـــم را ۸ روز به 
هالیدی فرســـتادند! اینها بیشـــتر نوعی 
فـــرار بـــه جلـــو بـــود بـــرای مقصـــر جلوه 
دادن نکونـــام.« رجبـــی در نهایت گفت: 
»واقعیت این اســـت کـــه آقـــای نکونام، 
همـــان مربـــی بدنســـاز فصـــل گذشـــته 
را بـــه باشـــگاه معرفـــی کرد. حالا ســـؤال 
این اســـت که وقتـــی همین مربـــی قبلاً 
هـــم با اســـتقلال کار کـــرده، چـــه دلیلی 
وجـــود دارد کـــه قـــرارداد او امضا نشـــود؟ 

ســـؤال مـــن ایـــن اســـت کـــه اگـــر واقعاً 
باشگاه مشـــکل مالی داشت، پس چطور 
قـــرارداد موســـیمانه و کادرش را بـــا مبلغ 
۱/۳ میلیـــون دلار بســـتند؟ وقتی چنین 
بودجه ای برای یـــک کادر خارجی در نظر 
گرفتـــه می شـــود، نمی توان گفـــت پولی 
بـــرای تمدید قـــرارداد بـــا مربی بدنســـاز 
وجود نداشـــت. اراده ای بـــرای موفقیت 
نکونام در اســـتقلال وجود نداشـــت. به 
نظر من، برخی افراد کوچک در باشـــگاه 
حضـــور دارند که منافعشـــان در تغییرات 
پی درپی اســـت. وقتی آنهـــا نمی توانند از 
طریق ســـرمربی، بازیکن به تیم بیاورند، 

شـــروع بـــه ســـنگ اندازی می کنند.«

امیـــد ابراهیمـــی در مصاحبـــه ای اعلام 
کرده قصـــد دارد فصل آینده فوتبال خود 
را در ایـــران ادامـــه دهد. ایـــن اظهارات 
موجب شـــده چنیـــن تصوری بـــه وجود 
آیـــد کـــه بازیکن ســـابق اســـتقلال قطعاً 
به ایـــن تیـــم بازخواهد گشـــت، اما این 
خبر هـــا را نباید چندان باور داشـــت چرا 
که باشگاه ســـپاهان نیز خواهان جذب 
ابراهیمی اســـت و حتـــی در این راســـتا 
مذاکراتـــی هم با وی انجام داده اســـت. 

درواقع اســـتقلال برای جذب ابراهیمی 
باید بـــا باشـــگاه ســـپاهان رقابـــت کند 
و عـــلاوه بـــر پیشـــنهاد رقم مناســـب به 
این بازیکـــن در انجام مذاکـــرات تأخیر 
نکند. البتـــه این موضوع را هـــم باید در 
نظر داشـــت که میزان آمادگی ابراهیمی 
نیز بایـــد از اهمیـــت بســـیاری برخوردار 
باشـــد. ابراهیمی در لیـــگ قطر وضعیت 
مطلوبی داشـــته و بازیکن سختکوشـــی 
اســـت، اما به هرحال او فصـــل بعد یک 
ســـال پیرتـــر می شـــود و بایـــد احتمـــال 
افـــت او را نیـــز در نظـــر گرفـــت. هرچند 
که در هرحال فضای هواداری در باشگاه 
اســـتقلال بشـــدت به ســـود این بازیکن 

اســـت و اســـتقلالی ها دوســـت دارنـــد 
ابراهیمی فصل بعد در ترکیب تیم شـــان 
بـــه میدان بـــرود. بایـــد دید سرنوشـــت 
ابراهیمـــی با اســـتقلال چه خواهد شـــد 
و آیـــا ایـــن بازیکـــن بـــه ترکیـــب آبی ها 
بازمی گردد یا اینکه ســـپاهانی ها بین راه 
موجب تغییر مســـیر او خواهند شد؟! به 
هرحال مدیران اســـتقلال اگـــر به دنبال 
تقویت این تیم هســـتند باید برای فصل 
بعد از همین حـــالا اقدام کرده و گارانتی 
لازم بابـــت جـــذب برخـــی بازیکنـــان را 
بگیرنـــد وگرنه شکســـت دوبـــاره در نقل 
و انتقالات موجب ســـرخوردگی بیشـــتر 

هواداران این باشـــگاه خواهد شـــد.

سوژهخبر


